
Type: Bestyrelsesmøde
Tidspunkt: Mandag den 25-01-2023 klokken 18.30 til 20.30
Sted: Gislinge Skole
Husk: At melde afbud hvis I ikke kan deltage!

Deltagere: Forældrerepræsentanter:
Jacob van Dijk (formand)
Christian Erbo Fjord (næstformand)
Jens Læssøe
Karina Weitemeyer
Thomas Jørgensen
Britt Tonsgaard
[ingen] (1. suppleant)
[ingen] (2. suppleant)

Gæst:
Laila Meng Hansen (punkt 1)

Afbud:
Mette Mørch Johansen
Hanne Yttesen

Elevrepræsentanter:
Andrea
Amalie

Medarbejderrepræsentanter:
Søren Hansen
Mark Sørensen

Ledelse:
Randi Hoffmann
Dorte Just Hahn

Administration:
Sandra Grevy Liljegren

Punkt A Godkendelse af dagsorden
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g

Ingen bemærkninger.

Beslutning Der byttes om på punkt 1 og punkt C.

Punkt B Godkendelse af referat fra sidste møde
Ansvarlig Alle
Bemærknin
g

Ingen bemærkninger.

Beslutning Godkendt

Punkt C Præsentation af Dorte Just Hahn
Ansvarlig Randi



Bemærknin
g

Kort præsentation af Dorte.

Beslutning Velkommen til Dorte

Punkt 1 Regnskab og Budget
Ansvarlig Randi
Fremstilling Laila fremlægger regnskab for 2022 og budget for 2023.

Der skal spares 1.600.000 i 2023.
Vores regnskab mellem almen skolen og SFO delen balancerer fint og går
stort set i 0, mens der på specialtilbudskontoen er et stort underskud. Det er
de 1.6 mio der skal spares i indeværende skoleår.

Da det er svært at spare alene på specialområdet, skal besparelserne findes
mere bredt:

● Vi anslår, at vi ved udvikling af mellemformer og LKT-indsatser kan
spare 1,05 mio på specialområdet.

● Vi har kigget budget 2023 grundigt igennem og beskåret flere steder
på drift i form af materialer, nye indkøb mm. Dette svarer til en
besparelse på 0,07 mio.

● Vi mangler at besætte to lærerstillinger, som vi pt dækker selv. Vi
ansætter fra august 2023 kun den ene stilling. Dette anses som en
besparelse på 0,5 mio. Konsekvensen heraf er færre boostlektioner til
elever med behov for faglig støtte.

● Vi har over det seneste år arbejdet med nedbringelse af
medarbejdernes sygefravær og formoder i 2023 af kunne spare 0,05
mio.

Randi fremlægger 2023 budget.
Den største post der blev drøftet, er om der stadig skal være forplejning i
SFO.

Beslutning Det besluttes at der fortsat skal være forplejning i SFO og resten af
budgettet bliver godkendt.Vi har afsat 1,75,- pr barn pr. dag til at dække den
post.

Punkt 2 Ny leverandør af skolemad
Ansvarlig Sandra
Fremstilling Der opleves en del fejl og mangler på nuværende leverandør til skolemad.

Det administrative center vil derfor gerne undersøge muligheden for, hvad
der kunne være af alternativer.

Beslutning Godkendelse til at finde ny leverandør til skolemad.

Punkt 3 Skole og SFO: Tilgang og afgang af børn



Ansvarlig Sandra
Fremstilling 198 børn (198)

54 SFO (57)
23 Klub (23)

Beslutning Ingen bemærkninger

Punkt 4 Skole og SFO: Tilgang og afgang af medarbejdere
Ansvarlig Randi
Fremstilling Katja og Anja er startede 1. december
Beslutning Ingen bemærkninger

Punkt 5 Status på ungdomsklub
Ansvarlig Randi
Fremstilling Vi fik en bevilling på 300.000 i 4 år til at etablere og drive en ungdomsklub.

Pga. stigende energipriser har man så besluttet at hive noget retur.
Bevillingen er derfor hevet tilbage.
Jens, Jakob, Christian og Randi har lavet et skriv tilbage, hvor de fortæller at
de kan spare 75.000 i 2023, men at det ikke er muligt at lukke projektet helt
ned.
Vi har ikke fået et svar tilbage, så ingen beslutning er truffet endnu.

Ungdomsklubben fortsætter, men stadig på frivillig basis og ikke med
uddannet personale.

Beslutning Der ønskes at eleverne selv er med til at indrette, det kunne bl.a. være at
man laver nogle pallemøbler.
Ellers ingen bemærkninger.

Punkt 6 Status elevernes ”udgangstilladelse”
Ansvarlig Randi
Fremstilling Der gives ros fra både brugsuddeleren og lærerne.
Beslutning Eleverne får fortsat lov at gå i brugsen, og det udvides til bager og slagteren.

Punkt 7 Klassefordeling for skoleåret 2023-2024
Ansvarlig Randi
Fremstilling Vi skal have en chefbeslutning på hvad vi skal gøre i forhold til om der skal

etableres 2 klasser i kommende 0. klasse, hvis ikke vi kan lave 2 klasser vil
der blive afvist nogle elever udenfor vores distrikt. Som det er nu vil klassen
være fyldt op til det tilladte antal elever på 27, og derfor vil der ikke være
plads til eventuelle tilflyttere i vores skoledistrikt.
Der skal gives svar til forældrene 28. februar.

Beslutning Der har før været årgange med 2 spor på Gislinge Skole og bestyrelsen
bakker op om en evt. ekstra klasse i næste skoleår.

Punkt 8 Politikker og ajourføring heraf
Ansvarlig Alle



Fremstilling Politikker der ønskes gransket, motiveres af den enkelte.
Beslutning Intet til dette punkt.

Punkt 9 Korte meddelelser
Ansvarlig Alle
Fremstilling Elever:

- Ingen.

Medarbejdere:
- Vi har mistet 11 boost timer pga. besparelserne der skulle laves. De timer

blev brugt som ekstra voksen ligesom 2 lærertimerne.
Det kan mærkes meget, og det er udskolingen det er gået ud over. Det
handler om at lærerne skal løbe hurtigere, og eleverne får ikke den hjælp de
har behov for.
Ledelsen orienterer om, at vi lige nu afventer, om der bliver en lærer
fritstillet fra en anden skole i Holbæk kommune pga besparelser. Kommer
der ikke nogen, bliver der slået en stilling op til besættelse pr. 01.08.23.

- AMR meddeler at der er faldet mere ro på personalet efter at Dorte er
kommet.

Ledelse:
- Vi vender i år tilbage til den nationale trivselsmåling som falder mellem 20.

januar og 20. marts. Det bliver sendt besked ud til forældrene herom.

Skolebestyrelse:
- Ingen.

Punkt 10 Frihedsforsøg på folkeskoler i Holbæk
Ansvarlig Randi
Fremstilling Status på projektudvalget.
Beslutning Ingen bemærkninger

Punkt 11 Kommende arrangmenter
Ansvarlig Alle
Fremstilling Gammel Elevfest (tidspunkt ikke afklaret)

Det er en gammel tradition, som bliver afholdt første fredag i marts måned.
Randi meddeler at hun ikke har mulighed for at være her, men det står
bestyrelsen frit for om de vil stå for den – beslutningen bliver at Jens prøver
at gå videre med, om der er nogle, der vil stå for det.

Gallafest (2. marts 2023)
Elever fra både 8. og 9. klasse har meldt sig på banen. Det er kun piger der
har meldt sig til at arrangere, så derfor bliver temaet lyserødt og guld.
Dansk skolefoto kommer og tager billeder 18.30-19.00, da det er inkluderet i
den årlige pris vi giver for foto af klasserne senere på året.

Beslutning



Punkt 12 Evt.
Kunne vi evt. rykke vores bestyrelsesmøder evt. til kl. 17.00?
Der er opbakning fra alle deltagere, men Randi skriver ud for at alle har
mulighed for at svare om det kan.
Vi træffer beslutningen på næste bestyrelsesmøde i februar, hvor dette tages
med som et punkt.

Punkt 13 Evt. Lukket punkt

Punkter til kommende bestyrelsesmøder
Ansvarlig Fremstilling
Randi Praktikbank
Randi Gislinge Multiforum
Randi Dalende børnetal

Flytning af tidspunkt for bestyrelsesmøderne


